
 
 
 
Aan de leden van de gemeenteraad van ’s-Hertogenbosch en Vught (via griffies) 
Afschrift aan  (gemeente ’s-Hertogenbosch) en  (gemeente Vught) ,  

 (Bewoners Vughterweg Noord)  
 
’s -Hertogenbosch-Vught 13 oktober 2020, 
 
Geachte leden van de gemeenteraden van ’s-Hertogenbosch en Vught, 
Tot onze spijt figureren wij als mede-ondertekenaar in bijgaande brief van de bewoners van 
Bosscheweg Noord aan u. Dat is niet zoals dat namens ons in het gesprek met  
is afgesproken. 
Afgelopen vrijdagmorgen 9 oktober hadden wij een goed gesprek met de heren  en 

 ambtenaren van de gemeente 's-Hertogenbosch en Vught. 
In dit gesprek hebben wij onze teleurstelling geuit over het schrappen van het voetpad over 
de brug aan de oostzijde. 
Vanwege de grote verbeteringen ten opzichte de huidige situatie én van de eerdere plannen 
alsook de door ons gewenste voortgang van de plannen kunnen wij de gemaakte keuze 
billijken. Zeker niet wanneer de huidige aanbesteding anders mogelijk geen voortgang kan 
vinden. 
Wij menen dat plan niet beter wordt door het verleggen van het voetpad van de westelijke 
naar de oostelijke brug. Zoals door de bewoners wordt gewenst. Wij verwachten meer 
wandelaars aan de westzijde, laten we deze daar dan ook faciliteren.  
De aanleg van een trap voor voetgangers aan de zuidkant van de Postweg tussen de 
geplande  fietsbrug en het spoor zou een -eenvoudige- verbetering zijn omdat dit voor 
wandelaars een goed alternatief is voor de -kortere- zeer smalle  fietsspoortunnel aan de 
noordzijde van de Postweg, die naar wij zien ook nu al door fietsers in twee richtingen wordt 
gebruikt. Over deze wens konden wij het op onze beurt niet eens worden met de bewoners, 
maar wij brengen hem nu graag alsnog onder uw aandacht. 
Hopende u hiermede afdoende te hebben geïnformeerd, 
 
De Fietsersbond 's-Hertogenbosch  
Peter van Doremalen 
en Vught 
Jan Willem Hommes 
 




